槟城韩江中学

The State of the S

HAN CHIANG HIGH SCHOOL

JALAN HAN CHIANG, 11600 PENANG, MALAYSIA. Website: www.HCHS.edu.my

笃于文行

TEL: 04-2811533, 04-2817181 FAX: 04-2812213 email: studies@HCHS.edu.my

2021年5月4日

敬致:全体家长及学生

"得来速"方式回校领取作业簿

您好!为了让学生在疫情期间有效的居家学习,校方将安排住在槟城的学生家长以"得来速"方式到学校帮孩子领取作业簿。家长请于以下日期和时间驾驶交通工具,通过A校门进入校园,到领书处向负责老师领取孩子的作业簿,学生则在家里上网课。请家长将孩子的中英文姓名、学号和班级清楚写在A4纸张上,然后放在车辆大镜前或交给负责老师。

年级	日期	时间	进口	出口	领书处
初中一 初中二 初中三	5月5日(三) 5月6日(四) 5月7日(五)	上午7时至8时 或	A 校门	B 校门	礼堂外面
高中二高中三	5月5日(三) 5月6日(四) 5月7日(五)	中午12时 至下午1时	A 校门	D 校门	食堂前面

. 知 火 火 七 州。		
学生资料纸		
(例子)		
陈伟明		
Tan Wei Meng		
211011		
J1E(1)		

2. 外州学生可于年中学校假期后回校领取作业簿,而IGCSE班高中二学生可于IGCSE 考试天回校时领取作业簿,领书地点如下:

班级	领书处	
CE2、SE2(2)	图书馆	
SE2(1)	SE2(1)课室	
SE2(3)	SE2(3)课室	

3. 若政府宣布本周进入行动管制令,以上"得来速"回校领取作业簿的安排就会取消。

敬请垂注,感谢您的配合!

KUNGBEELEE 江美利

HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG

韩江州学校长

JALAN HAN CHIANG, 11600 PENANG, MALAYSIA. Website: www.HCHS.edu.my



HAN CHIANG HIGH SCHOOL

TEL: 04-2811533, 04-2817181 FAX: 04-2812213 email: studies@HCHS.edu.my

4 May 2021

Dear Parents and Students,

Notice of Collection of Exercise Books Through "Drive Thru" Method

To enhance the effectiveness of online learning during the pandemic period, our school will arrange for the parents of students who are staying in Penang to come back to school to collect students' exercise books through "Drive Thru" method. Parents are urged to drive in to school through Gate A on the date stated below and drive to the collection station to collect the exercise books. The students are required to stay at home for online learning. Parents are required to write the student's Chinese name, English name, school no. and class on an A4 paper and put it near the front mirror of your car.

Form	Date	Time	Entrance	Exit	Collection Station
Junior 1	5 May (Wed)				
Junior 2	6 May (Thu)		Gate A	Gate B	In front of school hall
Junior 3	7 May (Fri)	7am to 8am or			
Senior 1	5 May (Wed)	12pm to 1pm			
Senior 2	6 May (Thu)		Gate A	Gate D	In front of canteen
Senior 3	7 May (Fri)				

Student's Data (Sample)		
陈伟明		
Tan Wei Meng		
211011		
J1E(1)		

2. The students who are staying outside of Penang may come back to school to collect the exercise books after the mid-year school holidays. The students of Senior 2 IGCSE classes may collect the exercise books during the IGCSE examination period at the venues stated below:

Class	Venue		
CE2, SE2(2)	Library		
SE2(1)	SE2(1) classroom		
SE2(3)	SE2(3) classroom		

3. If there is an announcement on Movement Control Order (MCO) for this week, the collection of exercise books through "Drive Thru" method will be cancelled.

Thank you for your attention and your cooperation is very much be appreciated!

KUNG BEE LEI 江美利 PRINCIPAL HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANG 韩江中学校长

韩江中学二零二一年度各班教室平面图BLOCK PLAN OF HAN CHIANG HIGH SCHOOL

